
 

MV 4-4 

 
 

MONDELINGE VRAGEN 

 

Van: Brammert Geerling/ SP 

Aan: Wethouder volkshuisvesting 

Datum: 18-12-2017 

 

Betreft: Meldpunt huisjesmelkers 

 

Op 3 juli heeft de raad de motie ‘Meldpunt Huisjesmelkers’  aangenomen. Deze droeg het college 

op een meldpunt in te stellen waar huurders terecht kunnen met klachten over hun verhuurder, dit te 

verbinden met de afdeling Toezicht en Handhaving zodat fout gedrag kan worden bestraft en actief 

nieuwe huurders te wijzen op hun rechten. Tijdens de begrotingsbehandeling 10 november dit jaar 

heeft wethouder de Heer aangegeven dat er voor het kerstreces  een informatienota over de 

voortgang voor zou liggen. Die is er nog steeds niet. 

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Wat is de reden dat er nog steeds geen voorstel (of nota) naar de raad is gestuurd? 

 

2. Kunt u aangeven welke stappen u sinds de begroting heeft ondernomen op dit dossier? 

 

3. Neemt het college deze problemen eigenlijk wel serieus? 

 

4. Wanneer kan de raad een voorstel of nota verwachten? 

 

 


